
 

 
 

1

 

 Protokół nr 138/2013 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 6 grudnia 2013 r. 
 
Posiedzenie otworzył Członek Zarządu – Marcin Buliński /lista obecności stanowi załącznik 
nr 1/.  
Do proponowanego porządku Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Stanowi on 
załącznik nr 2. 
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu nr 136/2013, 
137/2013. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął protokoły. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,                 
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie oddania w użyczenie pomieszczeń Poradni Płuc spółce MEDICAL Nowe Miasto 
Lubawskie spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 
/na posiedzenie weszła pani Jalanta Haska – specjalista w Wydziale Geodezji i 
Nieruchomości/ 
 
Pani Wicestarosta poinformował, że wpłynął wniosek spółki MEDICAL stanowiący 
załącznik nr 3 w sprawie oddania w użyczenie dwóch pomieszczeń tj. gabinetu lekarskiego 
oraz gabinetu zabiegowego o łącznej powierzchni 30 m². 
Pani Haska dodała, że potwierdza się użyczenie pomieszczeń spółce od dnia wpisu do 
Krajowego Rejestru Sądowego tj. od dnia 28.08.2013r. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska, W. Jabłoński, 
A. Głowacki. 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było rozpatrzenie wniosku Lokalnej Grupy 
Działania Ziemia Lubawska dotyczącego realizacji zadania pn. „Współpraca i 
współdziałanie na rzecz organizacji pozarządowych pożytku publicznego i 
wolontariatu”. 
 
Pani Haska poinformowała, że wpłynął wniosek LGD Ziemia Lubawska stanowiący 
załącznik nr 4 dotyczący przesunięcia środków finansowych pomiędzy zadaniami oraz 
dokonanie zmiany w jednym z zadań tzn. zamiast szkolenia z księgowości zostanie 
zorganizowane szkolenie z pozyskiwania środków finansowych. Dodała, że stowarzyszenie 
pisemnie uzupełniło swój wniosek o podanie pełnej nazwy zadania, które jest realizowane w 
ramach przyznanych środków przez powiat tj. „Współpraca  i współdziałanie na rzecz 
organizacji pozarządowych pożytku publicznego i wolontariatu”. 
 
Zarząd rozpatrzył wniosek pozytywnie. Za głosowali: M. Buliński, K. Trzaskalska,               
W. Jabłoński, A. Głowacki. 
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Pan Wicestarosta poprosił, żeby przypomnieć organizacjom o przekazywaniu informacji 
odnośnie współfinansowania zadań przez powiat. Dodał, że bardzo często stowarzyszenia nie 
przekazują takiej informacji. 
Pani Haska wyjaśniła, że w umowie zawieranej ze stowarzyszeniami jest zapis mówiący o 
tym, żeby informować o kwestii współfinansowania zadań przez powiat. Dodała, że jeżeli 
stowarzyszenia nie będą przestrzegać w/w zapisu to można rozwiązać umowę i żądać zwrotu 
dofinansowania.  
 
/pani J. Haska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z pismem z 
Departamentu Zarządzania Programami Rozwoju Regionalnego w sprawie 
udostępnienia pomieszczeń budynku Zespołu Szkół Zawodowych w Kurzętniku dla 
uczniów Zespołu Szkół Rolniczych . 
 
Pan Wicestarosta poinformował, że Urząd Marszałkowski  wyraża zgodę na udostępnienie 
pomieszczeń uczniom Zespołu Szkół Rolniczych na okres od 01.09.2014r. do 31.08.2015r.  
 
Pismo z Departamentu Zarządzania Programami Rozwoju Regionalnego stanowi załącznik   
nr 5. 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było zawiadomienie i przedłożenie do 
zaopiniowania związkom zawodowym projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 
wyłączenia, rozwiązania i zamiaru likwidacji szkół wchodzących w skład Zespołu Szkół 
Rolniczych w Kurzętniku.  
/na posiedzenie weszła pani Barbara Orłowska – inspektor oraz pan Andrzej Korecki – 
naczelnik w Wydziale Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że stanowisko wojewodów w powyższej kwestii jest takie, iż 
uczniowie i rodzice powinni być zawiadomieni o likwidacji szkoły sześć miesięcy przed 
faktyczną likwidacją. Natomiast wojewoda warmińsko – mazurski stoi na stanowisku, że 
proces informowania uczniów i rodziców  powinien się rozpocząć od momentu podjęcia 
uchwały o zamiarze likwidacji szkoły tj. do końca lutego 2014r. Pani Orłowska dodała, że z 
kuratorium otrzymano zgodę na przedłużenie pełnienia funkcji dyrektora Zespołu Szkół 
Rolniczych tylko na rok. Przedstawiła projekt pisma kierowanego do związków zawodowych. 
Pani Sekretarz stwierdziła, że pismo należy przesłać do związków zawodowych również na 
adresy mailowe.  
Pan Wicestarosta poinformował, że do dzisiaj mają wpłynąć wstępne arkusze organizacyjne 
dla technikum oraz zasadniczej szkoły zawodowej tj. dla oddziałów, które planuje się 
przenieść  z ZS im. C. K. Norwida do ZSZ w Kurzętniku. Pan  dyrektor Wodara uważa, że 
jeżeli zostanie podjęta taka decyzja i nabór w 2014r będzie na podobnym poziomie co w tym 
roku, to będzie miał problem z pomieszczeniem wszystkich uczniów w szkole. Dodał, że w 
toku dyskusji zaproponowano następujące rozwiązanie tzn., żeby powyższe oddziały włączyć 
do ZSZ w Kurzętniku i jednocześnie podjąć decyzję, żeby nauka uczniów w/w oddziałów 
odbywała się w budynku ZS im. C. K. Norwida. 
Pani Orłowska poinformowała, że radca prawny uważa, iż nie ma formalnych 
przeciwwskazań jeżeli chodzi o rozwiązanie przedstawione powyżej. Dodała, że radca 
zasugerował, żeby w statucie szkoły dopisać, iż w przypadku dużego naboru nauka będzie 
mogła odbywać się w innych pomieszczeniach, poza terenem ZSZ w Kurzętniku.  
Członkowie Zarządu przychylili się do przedstawionej powyżej propozycji.  
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/pani B. Orłowska oraz pan A. Korecki opuścili posiedzenie Zarządu/ 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 
 
Członkowie Zarządu w punkcie sprawy różne nie poruszyli żadnego tematu. 
 
 
                                                                                                                Członek Zarządu 
                                                                                                                  Marcin Buliński 
                                                                                                 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka                                                                        


